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Időrendi Bontás 

2014.11.09. Alakuló Küldöttgyűlés 

2014.11.10. Választmány 

2014.11.11. Környezettudományi SZAB, NFTV fórum 

2014.11.12. Rendezvényes csoport ülés 

2014.11.13. Tisztségviselői ülés 

2014.11.18. Választmány 

2014.11.19. EHÖK Gazdasági Bizottság ülés 

2014.11.24. Választmány 

2014.12.01. Választmány 

2014.12.08. Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2014.12.09. Választmány 

2015.01.16. EHÖK Gazdasági Bizottság 

2015.01.30. Nyílt nap 

2015.01.30. EHÖK Gazdasági Bizottság 

2015.02.09. Választmány 

2015.02.10. TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.02.12. EHÖK Küldöttgyűlés 

2015.02.16. Választmány 

2015.02.19. Biológia Szacs 

2015.02.24. Választmány 

2015.02.26. Mentorfoglalkozás 

2015.03.02. EHÖK Küldöttgyűlés 

2015.03.03. Választmány 

2015.03. 04-05. Mentorfoglalkozás 

2015.03.09. Választmány 

2015.03.10. TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.03.16. Választmány 

2015.03.23. Választmány 

2015.03.25. EHÖK Rendezvényes-Gazdasági Bizottsági ülés 

2015.04.10-12. HÖOK vezetőképző 

2015.04.11. HÖOK Választmány 

2015.04.20. Választmány 

2015.04.25-26. Mentorhétvége 
 

Ezen kívül természetesen több személyes egyeztetésen, megbeszélésen vettem részt.  

I.Előző Küldöttgyűlés óta eltelt időszak 
 Márciusban és áprilisban is sor került a KHTEÖ pályázatok bírálásra. A pályázatokról 

született döntésekről értesítettem a pályázókat. Sajnos az előző félév keret 

beszámolója nem készült el, a megürült szociális elnökhelyettesi tisztség miatt. 

 A titkár tisztség be töltetlensége miatt én, is próbálok segíteni amennyire, tudok. Ez leginkább 

iktatást, illetve az iktatott papírok lefűzését jelenti. 



 Sok eszközkölcsönzés történt, ezek adminisztrálása megtörtént. 

 Megtörtént a Déli Hallgatói iroda és a tárgyaló tisztasági festése. Rendbe lettek téve a polcok 

illetve a szekrények is. A tároló hely igényének felmérése is megtörtént a tisztségviselők között. 

 Részt vettem a HÖOK vezetőképző rendezvényes szekcióján. Az erről készült beszámolót 

kiküldtem Képviselőlistára. 

 Mint tudjátok sajnos a Gólyabál elmaradt minden igyekezetünk ellenére. Sajnos a bál 

költségei nagyon magasak lettek volna, amit a legnagyobb igyekezetünk ellenére sem 

sikerült úgy lefaragni, hogy ugyanakkor kellően színvonalas rendezvénnyel is 

szolgálhassunk. Emiatt voltunk kénytelenek elállni a megszervezéstől. A kialakult 

helyzet kommunikációjában segítettem én is. 

 A gólyatábor programfelelős pályázatok bírálása megtörtént Választmányon. 

 Részt vettem Kovács Fanni elnökkel, Góth Roland rendezvényszervező biztossal az összevont 

EHÖK Rendezvényes-Gazdasági Bizottság ülésén. Főbb napirendi pontjaink a Tavaszi kari és 

kollégiumi rendezvények, Gólyatáborok, Költségvetés voltak. Itt azt az ígértet kaptuk, hogy 

áprilisban várhatóan döntés lesz a költségvetésünkről azonban ez nem történt meg. Várhatóan 

a májusi Szenátusi ülésen születik döntés az Egyetem költségvetéséről. Úgy vélem elég rossz 

dolog, hogy ilyen későn fog majd a Küldöttgyűlés a költségvetésről szavazni. A 

kötelezettségvállalással nem terhelt maradványok zárolása feloldásra került. Az ülésen szó volt 

róla, hogy készülőben van az ELTE   érzékenyítési koncepciója (és ennek részeként a 

hallgatói   integrációs programok szervezési keretei). Ez a dokumentum azóta elkészült, 

Választmányon véleményezésre került és továbbítottuk észrevételeinket. 

 A Kyocera fénymásolónk (Rozi) TÜSZ-ös visszaállítása megtörtént. Jelenleg minden funkciója 

működik, úgy gondolom jelentősen könnyebbé teszi a mindennapi működésünket,illetve 

hosszú évek problémáját sikerült megoldani 

 Lezajlott a Képviselőválasztásunk. Az elnökválasztás pedig most zajlik. A választások során én 

koordináltam, csináltam a kampányt 18-fős csapattal együtt. Több, mint 11 ezer embert értünk 

el Facebookon keresztül a választással kapcsolatban. Mindkét esetben online formában 

történik a szavazás, amitől előzetesen azt reméltük, hogy jelentősen meg fog nőni a részvételi 

arány. Sajnos nem igazolódott be eddig, amit reméltünk. Azonos vagy rosszabb eredmények 

születtek, mint a korábbi papír alapú választások során. Az elnökválasztás után szerintem 

mindenképpen fontos létrehozni egy kérdőívet az online választási rendszerrel kapcsolatban. 

 Folyamatban van a LEN szervezése, remélem sikerül egy színvonalas rendezvényt szervezni. 



II. Összegzés 
Az előző küldöttgyűlésekre készített beszámolóim megtalálhatóak itt: 

 2014.12.08. 

 2015.02.07. 

 2015.02.10. 

 2015.03.10. 

A záró beszámoló lehetőséget biztosít arra, hogy megnézzük mit írtunk le a pályázatunkban, mi valósult 

meg belőle mi nem, mit vártunk a ciklustól és végül összességében hova jutottunk. Én ezen elvek 

mentén szeretném az összefoglalómat megírni. 

Transzparencia 
A pályázatomban leírtaknak úgy gondolom teljes egészében sikerült teljesíteni. Mind a Tétékás Nyúz-

ban mind pedig a honlapon elérhetőek a negyedéves, éves költségvetési beszámolók. A hiányzó elbírált 

KHTEÖ pályázatokat pótoltam a honlapon, azóta is folyamatosan értesítem a pályázókat. Létrehoztam 

egy gazdaságis csoportot, értesítem őket az EHÖK Gazdasági Bizottságainak történéseiről. Sajnos 

ezekre nem nagyon szokott reakció jönni, de remélem a hamarosan aktuálissá váló költségvetés 

elkészítésén aktívan kiveszik a részüket. 

Költségvetés 
A forrásallokációnak a hallgatói alapú felosztás szerinti változata valósult meg. Ez számunkra némileg 

csökkenő költségvetést jelent, így jobban át kell gondolni a költéseinket. Véleményem szerintem 

szükséges lesz az allokáció algoritmusának felülvizsgálata a következő költségvetési év előtt.  

Mint fentebb írtam sajnos az idei év költségvetése még nincs meg. Rendezvények területén nem állunk 

a legjobban. A gólyabál ősszel és tavasszal is elmaradt. A LEN szervezése folyamatban van. A 

mentorhétvége megrendezése megtörtént, viszont ennek a szervezésén, szervezők közötti 

kommunikáción mindenképp szükséges lesz javítani. Nyomdai közbeszerzés hiánya miatt a félévben 

nem tudtuk kiadni a Tétékás Nyúzt, illetve az anyagi lehetőségeink sem engedték volna meg. 

Raktár,leltár 
Sikerült a több éve húzódnó nagy selejtezésünket végrehajtani. A kisraktár takarítása után tételesen 

összeírásra és fényképesen dokumentálásra kerültek az eszközök. Készülőben van a leltárprogram 

(jelenleg programozási akadályokkal küzdünk). A nagyraktár rendbe tétele nem történt meg, a téli 

hidegre való tekintettel. Felmerült az ösztöndíj pályázatok selejtezése is. Ez a folyamat megakadt, de 

szeretnék mielőbbi segítséget kérni ez ügyben. Használhatóvá lett téve a tárgyaló, megtörtént a 

helyiségeink festése, rendbe tétele. 

Eszközpark 
Az elromlott eszközök (monitor) javítatása nem történt meg, mivel a költségvetési helyzetünk nem 

tette lehetővé. A Déli irodában beszerelésre került egy új telefon. Helyre állításra került a Déli tömbben 

lévő kiosk mely a fogyatékossággal élő hallgatók mindennapjait segítheti. Az Északi tömbben lévő kiosk 

beüzemelése folyamatban van. Emellett ugyan csak kihelyezésre kerültek a Braille táblák hosszú idők 

után, mely a vakok és gyengén látók közlekedését segítik a Campuson. 

http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2014-12/gazdeh_kgybeszamolo_2014.12.08_1.pdf
http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-02/gazdeh_kgybeszamolo_2015.02.06_0.pdf
http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-02/gazdeh_kgybeszamolo_2015.02.06_0.pdf
http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-03/gazdeh_kgybeszamolo_2015.03.07.pdf


Elnökhelyettesi feladatok 
Az elmúlt időszak a nagy megújulás időszaka volt. Értem ezalatt azt hogy új EHÖK Alapszabály 

készült,illetve új TTK HÖK Alapszabály illetve több féle szabályzat,dokumentum stb.. Ezek nagyon sok 

energiát elvettek tőlünk, arra nem jutott energia, hogy a nálunk felmerülő hiányosságokat, 

problémákat megoldjuk. Úgy látom, hogy a hallgatói érdektelenség okait nem sikerült felderíteni, 

illetve nem tudtunk változtatni rajta. Ezt is bizonyítja a választásokon való részvételi arány. Ez a 

passzivitás, motiválatlanság már-már a képviselők tisztségviselők között is megjelenik. Sajnos új 

embereket nehezen vagy egyáltalán nem sikerült megszólítani, bevonni az Önkormányzat életébe. 

Több energiát kell fordítani mind a tisztségviselők, mind a képviselők képzésre, és a csapatépítésre is. 

Át kell gondolni a bevonókat, azt hogy hogyan tudjuk megszólítani és bevonni a hallgatókat. 

Amennyiben e problémákat a közel jövőben nem sikerül megoldani nem fogja tudni az 

érdekképviseleti tevékenységét megfelelően ellátni a TTK HÖK. 

Itt is szeretném megköszönni mindenkinek a segítséget, aki bármilyen formában segítségemre volt az 

elmúlt ciklusban! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed merült fel a beszámolómmal 

kapcsolatban, keress bátran személyesen vagy valamely kommunikációs csatornán! 

Budapest, május 02. 

Horváth Tamás 

Gazdasági Elnökhelyettes 

ELTE TTK HÖK 

 


